
Sastanak sa Pomorskim fakultetom Kotor

U skladu sa dugogodišnjom praksom i partnerskim odnosima, na inicijativu predstavnika “Luka
Kotor” AD Kotor 30.07.2020. godine održan je sastanak sa dekanom Pomorskog Fakulteta
Kotor g-dinom Ivošević Špirom. Ispred kompanije “Luka Kotor” AD sastanku su prisustvovali
izvršni direktor g-din Radulović Marko i zamjenica izvršnog direktora g-đa Božović Tena.

  

Kako bi se održala dobra praksa saradnje i razvile nove perspektive razgovaralo se o
mogućnostima i temama koje treba razvijati u budućem periodu kao i o aktuelnim temama u
pomorstvu koje opterećuju industriju i normalno funkcionisanje pomorskog saobraćaja. 

  

Fokus sastanka odnosio se na definisanje okvira buduće saradnje i kandidovanje tema koje će
obilježiti sporazum u narednom ciklusu.

  

U narednom periodu očekuje se zaključenje formalnog dijela sporazuma.
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